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Dz-02.0021.6.2016 

 

 

PROTOKÓŁ 

z XXI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

z dnia 14 czerwca 2016 r.  

w siedzibie Rady Dzielnicy II przy al. Daszyńskiego 22 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga otworzyła obrady XXI sesji Rady Dzielnicy II 

Grzegórzki o godz. 18:07. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt porządku obrad, a także poddała pod 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

– jako pkt 4 projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Skrzatów. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 18, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 0, 

– jako pkt 5 projekt Zarządu w sprawie opinii do projektu rozbudowy ulicy Dąbskiej  

w Krakowie. Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad w głosowaniu: za – 

18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

– jako pkt 6 projekt Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy 

dla inwestycji przy ul. Lubicz w Krakowie. Projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad w głosowaniu: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad XXI sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

przedstawia się następująco:   

 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

3. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Bobrowskiego. 

4. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii dotyczącej 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Skrzatów. 

5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii do projektu rozbudowy ulicy Dąbskiej  

w Krakowie. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy 

dla inwestycji przy ul. Lubicz w Krakowie. 

7. Oświadczenia i komunikaty.  

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poinformowała radnych, iż nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołu z XX sesji Rady Dzielnicy II Grzegórzki, w związku  

z tym stwierdziła, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Bobrowskiego. 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

Pani Magdalena Maliszewska zdała relację z wizji przeprowadzonej w lokalu. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 4. Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie opinii 

dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego położonego 

przy ul. Skrzatów. 

 

Przewodniczący Komisji p. Grzegorz Finowski zdał relację z wizji przeprowadzonej  

w lokalu oraz odczytał projekt uchwały. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii do projektu rozbudowy ulicy 

Dąbskiej w Krakowie. 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Magdalena Maliszewska, p. Paweł Stachowiec – który 

odczytał również treść pisma otrzymanego od mieszkańca, p. Ewelina Garbacka-

Kalemba, p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. Małgorzata Ciemięga. Następnie p. Marcin 

Jaworski odczytał treść pisma jakie wpłynęło do Rady Dzielnicy od Firmy Inżynieryjnej 

TECHMA. W dalszej części dyskusji głos zabrali radni: p. Alicja Gołąb-Radziszewska, p. 

Magdalena Maliszewska, p. Marcin Jaworski, p. Paweł Stachowiec, p. Małgorzata 

Ciemięga, p. Łukasz Derdziński, p. Maciej Hankus, p. Marian Andruchów, p. Ewelina 

Garbacka-Kalemba, p. Artur Wolny, p. Jarosław Świech. 

Pan Marcin Jaworski złożył poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała poprawkę pod głosowanie: za – 18, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. Poprawka została przyjęta. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką 

pod głosowanie: za – 17, przeciw – 1, wstrzymujących się – 3. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji przy ul. Lubicz w Krakowie. 

 

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady p. Małgorzata Ciemięga. 

W dyskusji głos zabrali radni: p. Magdalena Maliszewska, p. Alicja Gołąb-Radziszewska, 

p. Beata Dzieszyńska, p. Jarosław Świech, p. Małgorzata Sułkowska, p. Marcin Jaworski, 

p. Marian Andruchów, p. Tomasz Makowski, p. Artur Wolny, p. Małgorzata Ciemięga,  

p. Maciej Hankus. 

Przewodnicząca Małgorzata Ciemięga poddała projekt uchwały pod głosowanie: za – 19, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 7. Oświadczenia i komunikaty.  

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, iż kolejna sesja Rady Dzielnicy II Grzegórzki 

odbędzie się 5 lipca 2016 r. o godz. 18.00. 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, iż jest do rozwieszenia plakat dotyczący pikniku, 

który odbędzie się w Krakowskim Szkolnym Ośrodku Sportowym.  

- Przewodnicząca Rady poinformowała o pikniku na terenie MDK „Dom Harcerza”, który 

odbędzie się 18 czerwca br. 

- Pan Michał Skoczeń zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie się do pełnienia 

dyżurów w punktach głosowania nad projektami Budżetu Obywatelskiego. Głos w tej 

sprawie zabrali radni: p. Marian Andruchów, p. Magdalena Maliszewska, p. Maciej 

Hankus, p. Beata Dzieszyńska, p. Małgorzata Ciemięga. 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w Radzie Dzielnicy są  plakaty dotyczące 

głosowania w ramach Budżetu Obywatelskiego i zwróciła się do radnych  

z prośbą o ich rozwieszenie. 
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- Pani Magdalena Maliszewska poruszyła temat Dnia Otwartego Magistratu – wyraziła 

swoje rozczarowanie tym, iż tak wielu radnych nie wzięło udziału w tym wydarzeniu. Pani 

Magdalena Maliszewska podziękowała radnym, którzy pełnili dyżur przy stoisku Rady 

Dzielnicy podczas Dnia Otwartego Magistratu: p. Małgorzacie Ciemiędze, p. Ewelinie 

Garbackiej-Kalembie, p. Maciejowi Hankusowi oraz p. Łukaszowi Pietryce. Pani 

Magdalena Maliszewska poinformowała również, iż chciałaby, aby w przyszłym roku 

każda komisja wydelegowała radnego do pełnienia dyżuru podczas Dnia Otwartego 

Magistratu. 

- Pani Magdalena Maliszewska poinformowała, iż nie otrzymała żadnych artykułów do 

gazetki dzielnicowej i w związku z tym przedłużyła termin ich składania do 22 czerwca br. 

- Pan Artur Wolny poruszył temat sygnalizacji świetlnej na Rondzie Mogilskim. Głos w tej 

sprawie zabrali również radni: p. Magdalena Maliszewska, p. Maciej Hankus, p. Jarosław 

Świech, p. Marian Andruchów, p. Paweł Stachowiec, p. Beata Dzieszyńska, p. Ewelina 

Garbacka-Kalemba. 

- Pan Artur Wolny poruszył temat zgłaszania zadań do budżetu Miasta Krakowa na 2017 

rok. 

  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Małgorzata Ciemięga 

zamknęła XXI sesję Rady Dzielnicy II Grzegórzki o godz. 19:03.  

 

 

 

 

 

Protokołowała:              Prowadząca obrady: 

       

Barbara Lipowa                 Przewodnicząca 

Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

  Małgorzata Ciemięga 

 

 

    


